

「多友·多賞」推薦獎賞計劃條款及細則

「多友·多賞」推薦獎賞計劃（下稱「本活動」）由公文澳門一人有限公司（下稱「本公司」）為本活動的主辦單位。

參加者參與此活動即被視為明白並願意遵守所有條款及細則。本公司有權隨時更改條款及細則而毋須另行通知，而該改動亦會適用於新或現有的參加者。

條款及細則

- 1) 活動日期為 2024 年 5 月 1 日至 2024 年 7 月 20 日（「推廣期」）（含當天）。
- 2) 活動地點為全澳公文式教育中心；推薦者和被推薦者的孩子必須在澳門的公文式教育中心報讀連續三個月才能符合本活動的資格（最終教材完成者除外）。
- 3) 活動內容：

公文式在讀學生及最終教材完成者家長在本活動推廣期，每成功推薦一位新報讀學生（全月及半月報讀適用）在推薦者就讀的同一間公文式教育中心入會並連續學習三個月，推薦者可獲得 MOP\$200 禮券。成功推薦兩位新報讀學生入會，推薦者可獲得 MOP\$400 禮券，如此類推，不設上限。被推薦者成功入會公文式後，可於入會月份獲得 2 堂額外課程。
- 4) 參加本活動的資格：
 - 本活動名額共 300 個，先到先得，順序以被推薦者成功通過電子報名(e-enrollment)登記入讀為準。
 - 推薦者為在讀公文式學生家長或最終教材完成者/家長（「推薦者」）。
 - 孩子必須在入會的第二個月或以後，家長才有資格成為推薦者（包括自行推薦自己併讀新科目）。
 - 被推薦者為從未於公文式入會或所報讀公文式科目已休會 3 個月以上的孩子的家長（新報讀或併讀新科目的學生家長）（「被推薦者」）。
- 5) 參加本活動的方法：
 - 推薦者將本活動告訴親友，並且必須先在網上登記推薦者及被推薦者的資料。
 - 被推薦者在推廣期親臨推薦者所屬公文式教育中心，通過公文式電子報名系統(e-enrollment)為孩子辦理入會手續，並告知公文式導師推薦者的中文或英文全名以及登記報名時所留的電話號碼。
 - 被推薦者在入會時應先參加公文式教育中心舉辦的家長說明會，進一步了解公文式學習法。
 - 被推薦者的孩子亦必須接受入會科目的學力診斷，以便公文式導師觀察和分析孩子的能力。
- 6) 禮券派發：
 - 本公司會核實推薦者及被推薦者的資料，在推薦者及被推薦者成功連續學習同一科目三個月後，經所報讀的公文式教育中心派發 MOP\$200 禮券給推薦者。推薦者須於發出通知後一個月內領取禮券，逾期將視作放棄領獎資格，不設補發。
- 7) 本公司保留對參加者的參加資格的最終決定權。如因提供錯誤資料或不根據正確登記程序參加，主辦單位有權拒絕參加者參加。如參加者虛報個人資料、不誠實參與任何有關活動、違反活動規

則或以任何方式作弊，本公司保留一切權利，包括有權取消推薦者和被推薦者的參加者資格及領獎資格。

- 8) 本公司將採取嚴格妥當的管理措施，確保推薦者、被推薦者的個人資料得到安全保護。相關個人資料將僅限於公司內部傳遞、保存並使用。
- 9) 本活動最終解釋權歸公文澳門一人有限公司所有。如有任何爭議，主辦單位保留最終決定權。
- 10) 此等條款的中文本與英文譯本文義如有歧異，概以中文本為準。
- 11) 查詢：所屬教育中心或致電公文澳門一人有限公司：（853）2875 0556

Terms and Conditions for the Referral Promotion

The Referral Promotion (the 'Program') is organized by Kumon Macao Co., Ltd. (the 'Organizer').

By participating in the Program, participants are deemed to have agreed to these terms and conditions. We reserve the right to revise these Terms and Conditions at any time without prior notice. Such changes are applicable to new and existing participants.

Terms and Conditions

1. The Program is valid from 1st May 2024 to 20th July 2024 (inclusive) (the 'Promotion Period').
2. The Program is available in every Kumon Education Centres in Macao. Both the Referrer and the Referee's child must enroll at a Kumon Education centre in Macao continuously for 3 months to be eligible for the Program (except completers).
3. Contents:
For each successful referral of a new enrollment student (both full-month and half-month enrollments are eligible) to join and continuously enroll for three months at the same Kumon Education Centre that the Referrer's child attends, the Referrer will receive MOP\$200 voucher. If the Referrer successfully refers two new enrollment students, the Referrer will receive MOP\$400 vouchers, and so on without any upper limit. After successful enrollment, the Referee's child will be entitled to 2 additional classes during their enrollment month.
4. Eligibility for the Program:
 - There are a total of 300 quotas for the Program, available on a first-come, first-served basis. The order will be decided based on successful registration of the Referee in the e-enrollment system.
 - The Referrer must be a parent of a current student/completer, or a completer ('the Referrer').
 - Child (except completers) must have been enrolled for at least two months before the Referrer is eligible to refer (including self-referral for enrollment in new subject).
 - The Referee must be a parent of a child who has not joined, or has withdrawn from all subjects for at least 3 months from Kumon (parent of a new enrollment or enrolled in other subject) ('the Referee').
5. To participate in the Program:
 - The Referrer shall inform their family/friends about the Program and must first register the Referrer's and the Referee's information online.
 - During the Promotion Period, the Referee shall visit the Referrer's Kumon centre in person to complete the enrollment procedures, register through the online enrollment system, and inform the

instructor of the Referrer's full Chinese or English name as well as the phone number provided during their enrollment registration.

- Upon enrollment, the Referee must attend the Parents Orientation organized by the Kumon centre to further understand the learning methods.
- The Referee's child must also undergo a diagnostic test for the enrolled subject to allow the instructor to observe and analyze the child's abilities.

6. Coupons Distribution:

- The Organizer will verify the information of the Referrer and the Referee. After the Referrer and the Referee has successfully enroll continuously for three months in the same subject, the Organizer will distribute MOP\$200 voucher to the Referrer through the enrolled Kumon Education centre. The Referrer must collect the voucher(s) within one month of being notified, otherwise they will become void and cannot be re-issued.

7. We reserve the right of final acceptance of registration. In events, including but not limited to, of provision of false information, or does not follow the registration procedure, we reserve the rights to deprive any participant of participating. If the Organizer finds any false information or concealment of information at any time, fraud, or any other violation of terms and conditions, we reserve the rights to disqualify both the Referrer and the Referee from participating and receiving the award.

8. The Organizer will implement strict and proper management measures to ensure the personal information of the Referrer and the Referee is securely protected. The relevant personal information will only be circulated, stored, and used internally.

9. Kumon Macao Co., Ltd. reserves the final right of interpretation for the Program. In case of any dispute, the Organizer reserves the final decision.

10. In case of any discrepancy between the Chinese and English versions of these terms, the Chinese version shall prevail.

11. Enquiries: Contact your respective Kumon Education Centre or call Kumon Macao Co., Ltd.: (853) 2875 0556